



Call for papers – 27th biennial conference, ACSUS 2025
Canada: Spaces of Change

EMERGING SCHOLARS COLLOQUIUM
November 14-15, 2025
Hyatt at Olive 8, Seattle WA

The [Association for Canadian Studies in the United States](#) (ACSUS) invites proposals for papers for our **Emerging Scholars Colloquium** to be held in conjunction with our [2025 biennial conference](#). The conference is open to all proposals with a significant Canadian focus related to the theme '**Canada: Spaces of Change**'. We welcome papers/presentations in English or French from students at both the undergraduate and graduate level. Colloquium participants will benefit from the opportunity to network with other students, as well as liaison and receive mentorship by faculty and senior scholars while attending portions of the ACSUS conference.

Emerging scholars accepted to the colloquium will receive guaranteed funding up to a maximum of \$1,000 USD to help alleviate conference registration and travel costs. Conditions to receive funding support include the expectation that participants in the student colloquium book their hotel accommodations with the conference venue, the Hyatt at Olive 8.

To submit a proposal, please submit an abstract of not more than 300 words (including a working title), along with a brief vita (2 pages maximum), to www.acsus.org/conference no later than **February 1, 2025**.

Sara Beth Keough, ACSUS Vice President and Conference Program Chair
sbkeough@svsu.edu

ACSUS is an organization committed to the principles of equity, justice, and diversity and works to ensure meaningful inclusion.



Appel à propositions—27e conférence biennale, ACSUS 2025

Le Canada : espaces de changement

Colloque de jeunes chercheur.es

14-15 novembre 2025

Hyatt at Olive 8, Seattle WA

L'[Association for Canadian Studies in the United States](http://www.acsus.org) (ACSUS) lance un appel à communications pour son Colloque de jeunes chercheur.es qui se tiendra dans le cadre de sa conférence biennale en 2025. Le colloque est ouvert à toutes les propositions, portant principalement sur le Canada, en rapport avec le thème **Le Canada : espaces de changement**. Nous acceptons les présentations en français ou en anglais provenant d'étudiant.es des cycles supérieurs et d'étudiant.es de premier cycle. Les participant.es au colloque auront la possibilité de tisser des liens avec d'autres étudiant.es, ainsi qu'avec des professeur.es et des spécialistes du domaine, et de bénéficier de mentorat pendant leur participation à la conférence de l'ACSUS.

Les étudiant.es accepté.es au colloque recevront un soutien financier allant jusqu'à 1 000 \$US pour les aider à compenser les frais d'inscription et les frais de déplacement. Toutefois, pour bénéficier de ce soutien financier, les participant.es devront obligatoirement réserver une chambre à l'hôtel Hyatt at Olive 8, le lieu où se déroulera le colloque.

Pour soumettre une proposition, veuillez télécharger un résumé de votre communication (300 mots maximum; avec un titre provisoire) ainsi qu'un bref CV (2 pages maximum) sur la plateforme d'inscription sur le site Web de l'ACSUS (www.acsus.org/conference) d'ici le **1^{er} février 2025**.

Sara Beth Keough, Présidente du programme de la conférence ACSUS 2025
sbkeough@svsu.edu

L'ACSUS est une organisation qui s'engage à respecter les principes d'équité, de justice et de diversité et qui s'efforce d'assurer une véritable inclusion.